
Referat – forældrerådsmøde i Børnehuset Fantasihaven 

Praktisk:  

Onsdag d. 27. februar kl. 17.00 – 20.00 i mødelokalet 

Deltagere: Mette, Lars, Anita, Line, Morten, Mark, Rie og Maja 

Punkter: 

1. Valg af referent og godkendelse af mødereferat fra sidste møde 

a. Alt ok! 

 

2. Nyt fra huset 

a. Beplantning – gartners arbejdstegning indikerede navne som vi vil adoptere som f.eks. 

Nisseskoven og Nøddestien.  

b. Personaledag grundlovsdag hvor der skal tales om uderum 

c. Massivt sygefravær pt. blandt børn og voksne – det ses i alle daginstitutioner. Der afleveres 

børn med sygdom som fortæller at de har fået panodil om morgenen og har kastet op om 

natten. 

d. Affaldssortering på stuerne, det skal alle vænne sig til. Som udgangspunkt mad, rest, papir 

og pap (karton) 

e. Stillingsopslag ude - der mangler pædagoger i huset. Der er frist 23. marts.  

f. Madordning, det går overordnet godt. På sidste personalemøde deltog Mette hvor det blev 

drøftet ift. retningslinjer. Der er enkelte forældre der giver udtryk for bekymring ift. 

mængden af mad. Der er mere ro om eftermiddagen, man kan mærke at børnenes 

blodsukker er mere stabilt.  

Der bliver udarbejdet budget nu efter de første 2 måneder, så vi kan se hvor vi ligger. Vi 

ligger umiddelbart under priserne for Fru Hansens Kælder. Vi er ikke nervøse for at vi ikke 

holder prisen.  

Pædagoger oplever meget mere dialog med børnene omkring maden. De kan snakke om 

dufte og smage. 

g. Lige om lidt går stuerne i gang med tema om trafik og køretøjer i april, krible krable i maj 

 

3. Valg til forældreråd + workshop  

- Morten genopstiller 

- Mark genopstiller 

- Rie genopstiller 

- Cecilie genopstiller ikke 

- Sarah genopstiller 

- Maria? 

Maja skriver tekst ud til forældre. Deadline for hvornår forældre skal melde tilbage. Orientering om at 

hvis antal holder sig under 7, vil der ikke være valg. Hvis flere end 7 afholder vi valg d. 17. marts ved 

fysisk fremmøde.  



 

4. Legeplads d. 30. marts 

a. Mark er ansvarlig – opslag hænges op på døre 

 

Næste møde bliver 29. april kl. 19.30-20.30 

 

5. Opdatering områdebestyrelsen 

Mange huse har fået opgraderet legepladser, det var der rigtig god stemning omkring. Formanden for 

områdebestyrelsen stopper og har sidste møde d. 29. april, umiddelbart er der ingen der har meldt 

sig til at overtage posten. Det skal afklares hvad vi gør, hvis der ikke er nogen der ønsker 

formandsposten.  

 


